
Zipis z jedniini vtkonn6ho v'iboru KsH stredoEesk6ho kraje
konan6ho dne 3. iijna 2023 na stanici Hasiisk6ho z6chrann6ho sboru Kladno

Piitomni:
Starosta KSH - p. Oldiich Lacina
Bene5ov - pi. Dana Vilimkovd
Beroun - p. Josef 5t6tka
Kolin - pi. Kamila Havlfnovd
Kutnd Hora - p. AleS Karda
M6lnik - p. FrantiSek Dvoi6k
Mlad6 Boleslav- p. Ladislav Hloiek
Nymburk - p. Martin KrSl
Praha-z5pad - p. Josef Myslin
Piibram - p. Vdclav Jankovskli
Rakovnlk - p. Zden6k Ledvinka
KORR - p. Milan R0iidka
KORP - pi. Hanka L5nsk5

Piizv6na:
KKRR - pf. R0Zena Mad6rovd

Omluveni:
Kladno - p. Martin Zuska
Praha-vtchod - p. Milan 5afr6nek
KORM - pi. Jaroslava eedrdlovd
Aktiv ZH - p. Josef P6v

Zapisovatelka: Petra Mysllnov6 Cejpkovd

Ll Zahlieni - jednSni bylo zah6jeno starostou KSH, p. Lacinou, v j.5.00 hod. piivitdnim
piitomnrich. Posl6ze byl VV KSH piivit5n ieditelem HZS Stiedodesk6ho kraje, p. Miloslavem
Svatosem. Pan Svatos piedstavil sv6 kolegy zHZS, kteii jsou tak6 piitomni- ndm6stka p. Milose
Hladika a pi. Miloslavu Rriglovou z odd6leni tZS a iizeni jednotek,

2l Yolba zapisovatele a ovEiovatelfr z5pisu - jako zapisovatelka je navriena pracovnice
kancelSie KSH Petra Myslinovd CejpkovS, jako ov6tovatel6 p. Oldiich Lacina a p. Josef Myslin.
proti tomuto ndvrhu neni Zddn,ich ndmitek a je o jeho zn6ni ddno hlasovat.

Hlasov6ni E. 1: V5ichni piitomni s pr6vem hlasovat PRO, nikdo nebyl pROTt a nikdo se
nezdriel hlasov6ni.
vrisledek hlasovdni: Zapisovatelka a ovEiovatel6 z6pisu byli schvdleni.

3/ lnformace z HZS - pani R'iglovd sezn5mila piitomn6 se statistikou t,ikajlci se dinnosti
v'ijezdov'ich jednotek. Piehledn6 statistick6 fdaje trikajicl se podtu jednotek poiilrni ochrany,
podtu ud5lostf, podtu jednotek piedurdenrich pro z5sah u dopravnich nehod, podtu jednotek
podilejicich se na pomoci v dob6 pandemie Covid-19 a na zapojenl se do pomoci uprchlikfim
z Ukrajiny atd. byly piedstaveny na graficky zpracovan6 prezentaci.



V rdmci tohoto bodu byl zodpov6zen dotaz p. Laciny, zda disla tfsfiovrich linek j.12 a 150
dok5Zou identifikovat misto volajiciho. Na tuto ot6zku je odpov6zeno ze strany zdstupc0 HZS
kladn6. Ddle se dotdzal p. Hloiek, jak se zachovat, pokud omylem vytodi eCall. Zde je uji5t6n p.
ndm6stkem Hladikem, Ze operadni stiedisko vZdy volS na dan6 dlslo zp6t, aby ov6iilo
autenticitu eCallu. V piipad6, Ze se jednd o omyl, je situace tfm pddem velmi rychle vysvdtlena.
Pokud se v5ak pii zp6tn6m volSni nikdo neozfvS, je vZdy vyslSn v,fjezd, nebot lze piedpoklddat,
Ze jde o skuteEn6 ohroZeni.

4/ vyhodnocenf spolein6 soutEie v poidrnim sportu v roce 2023 a piiprava soutEie na rok
2024- zdstupci HZS a KSH se shoduji na perfektnivzdjemn6 spolupr6ci a je zde zdm6rvt6to
spoluprSci pokradovat i naddle. V roce 2024 by KrajskS soutSZ v poi6rnim sportu m6la
prob6hnoutve dnech 15. a 16. dervna. V jedndnlje Mladd Boleslav, av5akdle informace pana
Hloika je zde komplikovand komunikace mezi m6stem Mladd Boleslav a pronajimatelem
stadionu, jimi je fotbalovri klub, kterf s hasidi nekomunikuje. Pan Lacina poi6dal pana Hladika
o moZnou intervenci v t6to z6leZitosti. Pan Hladik uvedl, Ze o moinosti vyuiitf stadionu v MB
jiZ hovoiil s mfstnim ieditelem 0zemniho odboru HZS, v6c je tedy v ieSeni.

Diskutovdna byla dSle moZnd z6loini varianta, pokud by jedndni v MB nedos6hlo
poiadovan6ho 0sp6chu. V 0vahu piipadd Kolin, kde by ale bylo moino tam6jii stadion vyuZit
pouze jeden den ze sout6inlho vikendu, tzn. Ze by zde probEhly atletick6 discipliny a poiilrni
titok by byl realizov6n na jin6m mist6, coZ by samoziejm6 piedstavovalo v6tii organizadnI a
logistickou nSrodnost.

Dal5i moZnostf by byla KutnS Hora, zde ale p. Karda uvedl, ie vZdy v sud'i rok probihd na
stadionu d6tskd olympiSda, tudiZ v roce2024 nenI moin6 hasidskou soutdZ zde realizovat.

Pan Hladik ddle zminil moinost v Rakovnice, o niijii jednal s panem Lacinou. Zde by se v5ak
ve5kerd pracovni realizace ze strany HZS tri kala stejn6ho t'i mu, jako tomu bylo v piipad6 Kladna
v roce 2022, proto je v tuto chvfli vzdjemnS snaha pokusit se vejit v dal5l jedndni v Mlad6
Boleslavi a realizovat sout6i tam.

Resum6: Pan Hladik piedjednd schfizku v Mlad6 Boleslavi, posl6ze po dohodE obou stran se
dalSiho jedniini z(Eastn[ rovnEi p. Lacina a p. Hloiek.

5/ Proiedn6ni Krajsk6 soutEie ve vyproitbvilni zvozidel v roce zOZ4 - v tomto bod6 se pan
Lacina pochvaln6 vyjddiil o t6to sout6ii, jejiZ prvni rodnik prob6hl v roce 2OZZ. DruZstvo ze
Stiedodesk6ho kraje (Rudnd) se navic umistilo na zlat6 pozici na leto5nim Me R ve vyproitovdn[.
Pan Lacina poiiidal z5stupce o HZS o souiinnost a logistiku akce, proti demuZ nenl ze strany
HZS ndmitek. Srealizacl akce je poditSno vzAii 2024 opdt vRoimitdle pod Tiem5inem.
Souhlasn6 stanovisko vyslovuje tak6 p. Jankovskli starosta OSH piibram. pan R0iidka
podEkoval za vfbornou piipravu druZstva z Rudn6.

5/ PodEkov6ni sportovcfim na Krajsk6m fiiadE Stiedoiesk6ho kraje - pan Lacina vysv6tlil
podstatu t6to akce, kdy nejlepii poi6rn( sportovci reprezentujlcl Stiedoiesk,i kraj na vyiiich
sout6Zich jsou pozvdni k pani hejtmance, kde je jim vysloveno pod6koviln( zajejich sportovni
vrikony. V letoinim roce se toto setkdnl bude konat v pond6li 6. listopadu od 1G.30 hod. v s5le



zastupitelstva Krajsk6ho 0iadu Stiedodesk6ho kraje. Pan Lacina nabidl panu SvatoSovi, ie by se
ke sportovc0m z iad dobrovoln'ich hasid0 mohli piipojit tak6 sportovci z iad profesiondlnich
hasidO. Po krdtk6 diskuzi pan Svato5 a pan Hladik pod6kovali za tuto nabldku, av5ak z d0vodu
plSnovdni podobn6 akce v rSmci HZS letos tuto nabidku nevyuZiji, av5ak nen[ vyloudeno, ie se
spoledn6 setkdni na Krajsk6m 0iad6 uskutedni piiitf rok.

V tomto bod6 byli tak6 piitomnI dlenov6 VV KSH sezndmeni s piedbdin'i m v'i b6rem sportovcg,
kterti ud6lala kancel5i KSH. Tabulka se jm6ny bude zaslSna na jednotliv6 okresy s prosbou o
kontrolu a piipadn6 dopln6ni.

7/ PiestSvka - po piedchozlm bloku ndsleduje piestdvka v d6lce L0 minut.

8/ lnformace z Krajsk6 kontrolnia revizni rady- pani Mad6rovd podala informacio pldnovan6
kontrole hospodaienl KSH, kterd se uskutedni v pond6li 9. iijna t. r. Ddle poZddala pana
Ledvinku o stanoveniterminu kontroly na OSH Rakovnik. Pan Ledvinka poZddal, zda by kontrola
mohla probEhnout ve dtvrtek, kdy je pracovni den na oSH Rakovnik. S tfmto poZadavkem nenl
probl6m. Piedb6in6 je dohodnuto, ie kontrola prob6hne na pielomu iijna a listopadu,termin
bude upiesndn.

Ddle pi. Mad6rov5 podala informaci z UKRR, kde byla projedndna stfZnost z oSH Zd'6r nad
sdzavou trikajici se povinnosti obdansk'ich pr0kaz0 pro mlddez.

Ndsledovala diskuze, v nli pan Dvoidk a pan Myslin projeviti rovn6Z nesouhlas s timto
opatienim. Pan Myslin uvedl stanovisko Ministerstva vnitra, kde je jasn6 iedeno, Ze trva16
bydli5t6 je pouze evidendnim pobytem pro stdtni orgSny. Pan Karda spatiuje probl6m v tom,
ie v piipad6 sportovni dinnosti, resp. zdvod0 byla stanovena povinnost trval6ho bydliit6. pan
Lacina poiSdal o stanovisko vedouci Ustiedni odborn6 rady mlSdeie, pl.Vilimkovou.

PaniVillmkov6 k t6to problematice uvedla, Ze opatieni bylo zavedeno na ziikladd nepoctivfch
projev0 chovdni ze strany vedouclch, nebot' se v minulosti tak6 stalo, ie si vedouci nahl6sil cel6
druistvo na adresu sv6ho trval6ho pobytu. Jedn6 se o nepiljemn6 t6ma, kter6 bude ie5eno na
jednSni Ustiedni odborn6 rady mlSdeie, jei by m6la prob6hnout v nejbliZ5ich dnech.

Pan[ Mad6rovd dSle podala informaci o skonu pana Bochfidka, piedsedy ut<RR, vedenim uxnn
bude nyni pov6ien zdstupce piedsedy, p. Karel Barchuch.

9/ lnformace z jednini Vedeni a Vrikonn6ho v'iboru SH eMS - slovo pieddno pi. Vilimkov6:
Podala informaci o dinnosti pracovni skupiny, jeZ m5 na starost nov,i stejnokrojovri piedpis. O
stanovisko byli poZdddni v5ichni dlenov6 Ustiedni odborn6 rady vnitroorganizadni, spoledn6
s pani vovsikovou odstranily ze stejnokrojov6ho piedpisu neaktudlnI v6ci s t[m, ie findlni
podoba zn6ni stejnokrojov6ho piedpisu bude je5t6 diskutov6na dne 12. i(jna t. r. na OSH
Bene5ov, jedn6ni se z0dastni tak6 p. Orgonik a pi. Svejdovd.

Ddle je pod6na informace o celorepublikov6m setk5ni prapor0 v Tetdi, kter6 se uskutedni g.
dervna 2024 ku piileZitosti 160. v,irodl zaloZenI desk6ho hasidstva. potitd se s (dastf cca 400
prapor0, budou objedn6vdny stuhy.



Prob6hlo jednSni starostky SH CMS a dvou n6m6stk0 na Ministerstvu vnitra. Z d0vodu 5krt0 ve
stdtnich dotadnich titulech je navrZeno v roce 2024 sniieni o 50 procent grantu na mzdy
pracovnik0 krajsk'ich sdruZen[, f stiedi a hasidsk'ich Skol.

Bylo rovn6i projednSno zabezpedenivalnrich hromad sbor0 a okrsk0, kter6 bude schvalov6no
na nejbliZ5im Shrom5id6nistarost0, nejsou i6dn6 zm6ny.

D5le byla poddna informace o podpisu dohody o spolupr6ci mezi sH eMS a HZS.

V soudasn6 dob6 jsou pied6lsviiny Stanovy, do 30. srpna t. r. m6ly b'it odevzddny ndm6ty a
piipomlnky z jednotliv'ich OSH. Ze Stiedodesk6ho kraje byly zasldny z okres0 Beroun a praha-
z5pad. Pi. Vilimkovd vyslovila poddkovdni p. Myslinovi a OSH pZ za v6cn6 konstruovan6
piipominky.

Ndm6stek SH eMS pro vzd6lSvdni, p. Dudek, vznesl podn6t na Ustiedni odbornou radu
vnitroorganizatni, aby vznikla pracovni skupina pro vzd6ldvdnl, a to z drjvodu zastieseni
Univerzity dobrovoln6ho haside. P0vodn6 existovala Ustiedni odbornd rada pro vzd6ldvdni pod
vedenim neddvno zesnul6ho pana Jana Kargera, tato rada vSak v soudasn6m volebnim obdobi
nevznikla. Do nov6 pracovni skupiny je poiitiino tak6 s p. Feiarem (nov'f ieditel Ustiedni
hasidsk6 Skoly v Jdnsk'ich Koupelich), ddle p. Kvarddkem a dal$imi dle zdjmu. Junior univerzitu
si pii5tf rok vezme Pardubick,i kraj. Pani Vilimkovd apeluje na to, aby dalSi rok byli z6jemci o
Junior univerzitu ze Stiedodesk6ho kraje.

Pan Lacina ddle hovoiil o diskutovan6 otdzce d6lky volebniho obdobi. Na zdklad6 prdvnl
anal'izy,jii nechalo zpracovat SH aMS, je doporudov6no nezkrdceni volebniho obdobi, nebot
n6ktefi funkciondii by mohli argumentovat porusenim Stanov, Ze jim bylo zkr6ceno volebnl
obdobi. Pan Myslln upozornil, ie Shromdiddni starostri mrlie jednordzov6 Stanovy zm6nit a
piiklSni se ke zkrdceni volebniho obdobi. Pani Havlinovii vyjiidiila stejnf n1zor a doplnila, ie
nev6ii, ie neexistuje jinii cesta nezli nezkracovat volebni obdobi.

Po krdtk6 diskuzi pan Lacina ukondil tento bod s tfm, ie je tieba poditat s napjat6j5l atmosf6rou
na ShromdZd6ni starost0, nebot' stanoviska v oblasti zkrdtit di nezkrdtit volebni obdobi nejsou
jednotnS. Upozornil, aby si kaidri byl v6dom piipadn'ich rizik, kter6 mgie obnd5et hlasovdni
pro zkrdceni volebniho obdobi, coZ je i obsahem prSvniho doporudeni rozeslan6ho na
jednotlivd OSH z SH eMS.

V tomto bod6 tak6 vznesl p. R0iidka dotaz na pi. Vilimkovou, zda je i naddle poditdno se dv6ma
postupujicimi druistvy ze Stiedodesk6ho kraje na vdn /poZdrni sport/. Zde pani Vilimkovd
odpov6d6la, ie ano.

10/ Vyhodnoceni krajsk6 soutEie hry Plamen a dorostu - pi. Vilimkovd sezndmila piitomn6
s hodnocenim, kter6 zaslala nepiitomnd pi. eeirdlovS. Sout6Z je hodnocena kladn6, zejm6na
organizadnl pilprava ze strany oSH M6lnlk. NSrodn6j5i byl harmonogram, nebot soutEi
probEhla ve dvou dnech, bude tedy snaha pro piiStf rok, aby sout6Z byla o den del5i a zapodala
jiZ v pdtek odpoledne. Kladn6 je hodnocen tak6 servis pro rozhoddi. Nastaly jen drobn6
nesrovnalosti v obdanskrich pr0kazech. pro piistf rok je poditdno s kondnim sout6Ze
v Rakovniku.



PaniHavlinovd upozornila, ie bude 16pe tak6 vyie5it otdzku prvnipomoci a 16kaisk6ho oietieni
v blizk6 nemocnici. Tato skutednost byla jii projedndvdna na jedn6ni VedenI KSH
Stiedodesk6ho kraje.

PaniVilimkov5 potvrdila, Ze v piipad6 kondnijak6koliv krajsk6 akce bude tieba iddn6 domluvit
prvnf pomoc. V Krajsk6 odborn6 rad6 m15deZe bude projednSv6no, zda soutdZ bude od piiitfho
roku jako tildenni. Bude tieba tak6 zajistit v6tii mnoistvitoalet.

11l Vyhodnoceni krajsk6ho setkdni Zaslouiil'ich hasii0 - v tomto bod6 se piitomni shoduji,
ie 5lo o p6kn6 piipravenou akci s bohatfm programem, jedin6 negativum spoiivalo
v podcen6nI podtu ridastnik0 ze strany restaurace, kde probihalo stravovdni, dekalo se d6le na
ob6d a person6l restaurace projevoval nervozitu. Akce celkov6 byla hodnocena jako zdaiil5.
Pii5tf rok by m6lo setkSni prob6hnout na okrese Bene5ov.

L2l Vvhodnoceni krajsk6 soutEie v bEhu na 60 metr0 s piek6ikami - p. Karda podal
informaci, ie problematika chyb6jlcich obdansk'ich pr0kaz0 byla vyieiena tak, Ze z6vodnlkgm
bylo nabldnuto, ie mohou odsout6iit, ale nemaji prdvo postupu, n6kteii ale odjeli.

Pani Vilimkovd potvrzuje informaci od pi. eedrdlov6, ie akce byla organizain6 velmi dobie
zvl5dnutd, ale byla zaznamendna kritika velmi ostr6ho chovdni n6ktepfch rozhoddich vgdi
zdvodnik0m a vedoucim. Potvrzuje nepiijemnou komunikaci s vedoucimi ohledn6 povinnosti
obdansk'ich pr0kaz0 pro d6tsk6 ridastniky.

Pan Dvoiiik v tomto bod6 uvedl nesouhlas s obdanskfmi pr0kazy, navlc poukdzal na
skutednost, ie od ukondeni okresnich sout6ii je mnohdy pouhrich 14 dn0 na to, aby byl
zhotoven obiansk'i pr0kaz pro dit6. Rodide nemaji tolik dasu, roli hraji tak6 finance.

Pani VilimkovS uvedla , ie za n6kter6 d6ti zaplatily vystaveni obdansk'ich pr0kazrl sbory.
Problematika se bude naddle projedndvat.

13/ Vyhodnoceni sportovniho setkSni piipravek - akce je hodnocena kladn6, p. Lacina uvedl,
Ze sout6Z probEhla ve velmi p6kn6m aredlu vhodn6m pro d6ti, organizadn6 ito o perfektni
z6leiitost, z0dastnilo se 30 druZstev. PilSti rok by akce m6la prob6hnout na okrese praha-zdpad.

14/ Vyhodnoceni soutEie o pohdr starosty KsH - pi. HavlinovS se domnivd, Ze akce prob6hla
v poklidu, iddn6 probl6my v rdmci akce se neieiily, byla piijemnd atmosf6ra. podala pouze
informaci o upadnutf ventilu u sout6iniho stroje, k ndmuZ ziejm6 do5lo pii manipulaci. panf
Havlinovd v t6to souvislosti poZddala, zda by v piipad6 rihrady Skody byla akceptovdna diistka
opravy nad rdmec rozpodtu.

Pan Krdl doplnil, Ze zji5fuje cenu opravy (ndhradni dil). Piedpoklddd se ddstka mezi L0 ai t5
tisici Kd. Protitomuto nemd nikdo ndmitek a vV bere informaci na v6dom[.

Prob6hla kriitkii diskuze, zda ponechat termln 28. zitYi (sv. V6clav), nebot ndkteii potencidlni
zdvodnici odjeli na prodlouZenli vikend. S ohledem na skutednost, ie pii5tf rok vych1zi2g. zitii
na sobotu, bude termin zatim ponechdn. Rovn6Z neniprobl6m s tim, aby i nad5le zastupovala



kaidti okres dv6 sout6ini druistva mui0 a dv6 druZstva Zen. Pani Havlinovii zde dodala, Ze

sout6i takov6ho rozsahu se dd bez probl6mu zvlSdnout na dv6 plata. Obavy byly pouze
z parkov5ni, ale tak6 zde byla kapacita dostadujici.

P. Lacina dodal, ie misto kondni bylo ide6lni, na um6l6 trdv6 se dobie vsakovala voda.

p.5t6tka uvedl, ie piiSti rok by sout6i m6la prob6hnout na okrese Beroun, jsou vjedndni
moin6 mista kondni, v piipad6 hfi5t6 bude probl6m s parkovdnim, parkovdni by pro zm6nu
nebyl probl6m na leti5ti, av5ak zde neni dobni ter6n. Vytipovdna jsou dv6 hfi5t6, ale zde by
v pifpadd realizace spi5e piichdzel v rivahu podet druZstev 12 a tZ. Bude i naddle ieieno.

15/ Projed nlni oZ krajsk6ho kola ZHVB - bylo zasl6no elektronicky pied vlastnim jedndnim,
akce se bude konat na okrese PZ dne 11. listopadu t. r. K piedloZen6mu OZ prob6hla diskuze.

Pan Myslin vyjSdiil nesouhlas s obiansk'imi pr0kazy 0dastnik0.
Pan Dvoidk upozornil na piestupy, kdy ve spoust6 sbor0 jsou dlenov6 z jinrfch okresg.
Pan Karda uvedl, ie v tomto piipadd se jednd o volnodas, kdy kaidri kolektiv odevzd6vd do 3 j..
ledna Registradni list kolektivu MH, piipou5t6t by tedy m6lo brit moino bud'dleny z dan6ho
SDH.nebo ty, kteii jsou uvedeniv RL, ale jsou dleny jin6ho SDH.
pan 5t6tka doporuduje vyikrtnout obdanskri pr0kaz z propozic.
Panivillmkov6 upozornila, Ze od krajsk6ho kola nenI moin6 d6lat ripravy.
Pan Krdl uvedl, Ze by bylo vhodn6 d5t piipominku do dalSiho roku, aby mohla bft zvdiena vdas.
V tuto chvili doporuiuje pravidla akceptovat.

vrikonnri vfbor ddle poiiidal o dopln6nI zdravotnl sluiby do oz.

Posl6ze je o zn6nf oZkZlvodu hasi6sk6 v5estrannosti a brannosti ddno hlasovat.
Hlasovdni 8.2: t2 piitomnrich tlenfi s pr6vem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a I hlas se
zdriel hlasov6ni.
v'isledek hlasovdni: organizaini zabezpeieni ZHVB bylo schv6leno.

15l Rfizn6

a) Dopis od p. Bidmona - p. Lacina sezndmil piitomn6 s dopisem od p. Bidm ona, jimi
reagoval na piedchozi jedndni Vri konn6ho vfboru, v n6mi je uvedeno , ie vyvijitlak na
zdstupce krajskrich sdruieni s iSdosti o informace trikajlcich se hasid0 zapojen,ich do
odboje. Dopis p. Bidmona byl zasliin dlen0m VV KSH elektronicky pied vlastnim
jedndnim.

Pan Lacina doplnil, Ze jedndni Komise historie prob6hne 24. iljna, kdy bude poddna
informace o splnEni stanovenfch 0kol0.

Resum6: Vrfkonn'i vrfbor projednat dopis pana Bidmona s tfm, ie 5lo o nevhodnou
formulaci vyj6dieni v zdpise z posledniho jednini W KSH.

b) KoRP - pi. L5nskd podala informaci o piesunu p0vodn6 pl6novan6ho semindie pro
preventisty, kteni se m6l konat T.iijna t. r. Konat se bude ziejm6 bud'v fnoru di bieznu



roku2024. Je v pl6nu svolat jedndni rady ke konci iijna t. r., v jedndnije tak6 molnost
realizovat pied6ni ocen6nivft6z0m krajsk6ho kola POODM v parku Mirdkulum, nebot
v roce 2024 ub6hne 50 let od zaloieni t6to sout6ie.

c) KORR - p. R0Zidka vyslovil pod6kov5ni SDH Komdrov za 0dast na krajsk6m kole
v discipllndch TFA, kter6 se konalo na Zernov6 (KrSlov6hradeck'i kraj). Upozornil na
skutednost, ie v n6kterfch okresech nebyly pieddny informace o kralsk6 sout6ii v TFA
do sbor0. PiiSti rok by m6lo prob6hnout nominadni kolo na ueR v discipliniich TFA.
Bude se konat na okrese Kutnd Hora, p0vodn6 zvaZovanf termin byl 29. dervna 2024,
p. Karda navrhl, aby sout6Z prob6hla o den diive. Domluven je tedy termln 22. dervna
2024 (sobota). KrajskS odbornd rada represe dSle doporuduje V'ikonn6mu vfboru
pokradovat ve spoluprdci s HZS v pilpad6 krajsk6 sout6Ze ve vyproSto v6ni zvozidel.

d) Praha-z6pad - na okrese probdhla sout6i o pohiir starosty oSH, z nii vzeili postupujici
na sout6i o pohdr starosty KsH. v sobotu 7.lo.se bude konat ZHVB.

e) Plibram - na okrese probdhla sout6i o poh6r starosty oSH. p. Jankovskf se jeit6 vriitil
k obdanskrim pr0kazr3rm, kdy upozornit na to, Ze b6hem 14 dn0 nenf mnohdy moZn6
stihnout nechat vyhotovit obdanskf pr0kaz a doplnil, Ze by dlenskri pr0kaz dlena SH
eus met mit stejnou hodnotu pro (6ely hasidskrich akci jako rjiednidoklad. Doplnil o
nepiijemnou osobni zku5enost, kdy nebyly k z5vodu piipuSt6ny d6ti, kter6 nem6ly
obdanskri pr0kaz. Osobnd by byl rdd, kdyby se tato problematika jeit6 ieiila, nebot'
vEt5ina lidi nepodvddi a neni dobr6, aby ostatnidoplSceli na to, Ze n6kdo podv6dl.

f) Rakovnik - na okrese se bude piiStf rok konat krajskS sout6i mliideie (jii b6hem
jedn5ni zmin6no), prob6hne ve dnech 7. ai 9. dervna 2024. Je zamluveno hii5t6 a
probihaji dalSi jedndni. V sobotu se bude konat brannf z6vod ZHVB, obiansk6 prgkazy
nebudou vyiadovdny, postupujici budou upozorn6ni na jejich nutnost pro krajsk6 kolo.

g) Kolin - v sobotu rovn6Z prob6hne brann'i z6vod ZHVB. Dne 3. listopadu t. r. prob6hne
vyhl65eni Kollnsk6ho poh5ru. Pani Havlinovd nabizi p. Myslinovi zasldn[ podklad0 pro
videa reprezentant0 ve spoluprdci s p. Hyblerem. Diile pi. Havlinovd upozornila na velk,i
n6rrist administrativy a osobni znechuceni z neustdl'ich priivnlch sporg.

h) Nymburk -v zitii byla uzaviena liga pro d6ti i dosp6l6, pan Krdls povd6kem kvituje, ie
po covidov6m obdobi 0dast stoupS, o vikendu probdhne brann'i zdvod,je o n6co m6n6
hlidek. pan Krdl doddvd, ie nEkomu se m0Ze zd6t nov,i zdvod sloZitri, bude tieba ud6lat
semindie, co bude po z5vodnicich vyiadovdno. Prob6hly seminiiie pro rozhoddi.

i) KutnS Hora - krom6 krajsk6ho kola v b6hu na 60 metr0 byly dokondeny okresni ligy
v poiSrnlm sportu. Pii5ti triden probdhne okresni kolo hry plamen - viechny tii Stafety.
Brannf zdvod se bude konat 2t.iljna, nejspiie se z0dastn[ jeden sbor.

j) MElnik - prob6hl pohdr starosty OSH pro ,,star5[ a pokrodil6'1 Na prvni rodnik se
piihldsilo 5 druZstev. Vsobotu 7. LO. prob6hne brann'i z6vod,je cca o tietinu m6n6
piihlS5enrich neZ kaZdri rok.



Mlad6 Boleslav - o vikendu probdhne brannri zdvod, do n6hoZ je piihl65eno 35 hlidek.
Na okrese bylo odhlasovdno, Ze sout6Z prob6hne podle starrich pravidel. Ve dnech 21.
a 22. Yiina prob6hne Skoleni vedouclch mlSdeZe, je zdm6r pracovat na tom, aby se do
pov6domi dostal novf brann{1 z6vod a sm6rnice. Dne 12. listopadu se bude konat
sh romSZd6ni piedstavitel0.

KKRR - pi. Mad6rovd upozornila na chybu v zdpise z Vedeni KSH, kdy na krajsk6 sout6ii
TFA nebyl sbor Broumy nribrZ Komdrov.

m) BeneSov - pani Vilimkovii poukdzala na ndr0st administrativy pro funkciondie, coZ je
velmi ndrodn6, zejm6na pro starSl kolegy. Na Bene5ov6 prob6hne o vikendu ZHVB, je
piihliiSeno 59 hlidek, obdansk6 pr0kazy na okrese nebudou vyiadovdny. problematika
obdansk'ich pr0kaz0 bude projedndna Ustiedni odbornou radou ml5deie, jedn6ni se
konii 5. iijna, av5ak domnivd se, ie od obdanek ustoupeno nebude.

n) Pan R0iiika - vznesl dotaz na ziizeni Krajsk6 odborn6 rady sportu (sout6ii). Z dgvodu
dotadnich titul0 je nyni vyZadovdno, aby okresni a krajsk6 rady sportu fungovaly
odd6len6 od rady represe.

Ukol: p. Lacina bude naddle ieSit v,i5e uvedenli dotaz ohledn6 z..:izen Krajsk6 odborn6
rady sportu.

o) Pan Jankovskf - upozornil na chybnri zilznam v zSpise z Vedeni KSH, kde je uvedena
znadka soutdZnich stroj0 Confi, aviakjedn6 se o Fox 3.

p) Pan Lacina - podal informaci o jedn6ni s pani N6medkovou ohtedn6 tietfho sout6Zniho
stroje, kterri by byl vyuiit jako zdloini pro 0dely sout6Zi v poidrnim sportu. Tento
sout6ini stroj neni aktu6ln6 k dispozici, bude tedy muset b'it naddle ie5eno.

L7l Zixiltjedniini- starosta KSH poddkovalvSem piitomnyim za 6dast a popidl St'astnou cestu
dom0. JedndnI bylo ukondeno v tg:27 hod.

Se znEnim zdpisu souhlasi:

Oldiich Lacina, ov6iovatel zdpisu:

Josef Myslin, ov6iovatel zdpisu:

k)

Vyhotoveni z6pisu:

Petra Myslinovd Cejpkovd: .,,'rZff AV/tu'\/


